
SE-PO.0002.17.2011 

 
Protokół nr XXI 

z obrad sesji Rady Miejskiej 

w dniu 24 listopada 2011 

 

obecni 
 
stan radnych – 21 
obecnych - 19 
 
Skład Rady Miejskiej: 

 

1. Zofia Bazańska   -  obecna 

2. Krystian Dąbrowski  -  obecny 

3. Krzysztof Francikowski  -  nieobecny 

4. Ewa Fronczek   -  nieobecna 

5. Marcin Gadecki   -  obecny 

6. Ireneusz Gawroński  -  obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  -  obecny 

8. Sylwester Iwanowski  -  obecny 

9. Mirosław Kędzierski  - obecny 

10. Marian Kita   -  obecny 

11. Teresa Kocot   -  obecna 

12. Wiesław Konderak  -  obecny 

13. Kamil Kowalik   -  obecny 

14. Renata Malinowska  -  obecna 

15. Andrzej Mentel   -  obecny 

16. Jolanta Moćko   -  obecna 

17. Marcin Musiał   -  nieobecny 

18. Władysław Oczkowicz  -  obecny 

19. Irena Owczarz   -  obecna 

20. Dominik Penar   -  obecny 

21. Marek Rajca   -  obecny 

 

 
dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Otwieram XXI sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym, 
witam wszystkich przybyłych gości. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Witam Prezydium Miasta, prezesów, dyrektorów spółek, kierowników wydziałów i 
mieszkańców. 
 

W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli 

Burmistrz Teresa Kosmala, Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak – Wałek, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Radca 



Prawny Borys Budka, Dyr. MZGK Robert Szczupider, Dyr. ZBK Lena Wardenga Prezes. 
TBS Zofia Malczewska. 
 

 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad. 
 
dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy są jakieś propozycję dot. zmian w porządku obrad? 
 
Radna Zofia Bazańska: Proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji skargi na Burmistrza 
Miasta za nie udzielnie odpowiedzi w terminie 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 

Głosowanie 

 

głosów za 11 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Chciałabym wprowadzić dwa projekty uchwał. Pierwsza uchwała dot. przyjęcia gminy 
Lędziny do KZK GOP i zmiany statutu związku. Druga uchwał dot. gminy Lędziny w 
sprawie przyjęcia jej do KZK GOP i zmiany statutu związku. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Proponuję w ramach autopoprawki umieścić te uchwały w punktach 9a i 9b. 
 

 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4 .  Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

5 .  Te ma t  w i o d ą c y  s e s j i  z  r a mo we g o  p l a n u  p r a c y  Rad y  Mi e j sk i e j :  

5.1. Propozycja BudŜetu na 2012 rok i WPF - prezentacja 

6.   Rozpatrzenie otrzymanych projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d Ŝ e c i e  m i a s t a  i  W P F :   



1 w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011 rok. 
2 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011 - 2020 

2a 
w sprawie zmiany uchwały Nr XX/243/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 
października 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 2012 rok. 

2b 
w sprawie zmiany uchwały Nr XX/242/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 
października 2011 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 2012. 

D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e Ŝ o n y c h  u s t a w a m i  d o  k o m p e t e n c j i  

r a d y :   

3 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2012. 

4 w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta 
Czeladź na 2012 rok. 

5 w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i podatek rolny, 
deklaracji na podatek od nieruchomości oraz deklaracji na podatek rolny 
obowiązujących na terenie miasta Czeladź. 

6 w sprawie zmiany Uchwały nr IV/24/2010 z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie 
zaciągnięcia kredytu. 

7 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Czeladź z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 
2012” 

8 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2012. 

9 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta 
Czeladź na lata 2012- 2016. 

9a w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w 
Katowicach gminy Lędziny oraz zmiany statutu związku 

9b w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w 
Katowicach gminy Pilchowice oraz zmiany statutu związku. 

D o t y c z ą c e  p r z e d ł u Ŝ e n i a  u m o w y  d z i e r Ŝ a w y :  

10 w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokość stawek 
procentowych od opłat za przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości. 

    11 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 164/1 k.m.4 o pow. 100 
m² połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

    12 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 112 k. m. 56 o pow. 408 m²  
połoŜonej przy ul. Robotniczej w Czeladzi. 

    13 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o pow. 55 
m²  połoŜonej przy ul. śytniej w Czeladzi. 

    14  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o pow. 55 
m²  połoŜonej przy ul. śytniej w Czeladzi. 

    15 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108 k. m. 7 o pow. 21m²  
połoŜonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

    16 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy – posadowienia nośnika reklamowego na 
działce  
nr 174/5 k. m. 13, połoŜonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi. 

    17 w sprawie przedłuŜeni umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 15,4 
m² 
połoŜonej przy ul.21 Listopada w Czeladzi. 



    18 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k.m.41 o pow. 15,8 
m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

    19 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 19,6 
m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

    20 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 24,4 
m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

    21 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 15,9 
m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

    22 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 127 
m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

    23 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 
71m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

    24 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 176 
m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

    25 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 196 
m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

    26 w sprawie przedłuŜeni umowy dzierŜawy części działki nr 2/121 k. m. 11 o pow. 16,5 
m²  połoŜonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

    27 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 8 k. m. 58 o pow. 434 m²  
połoŜonej przy ul. Prusa w Czeladzi. 

    28 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108 k. m. 7 o pow. 16 m²  
połoŜonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

    29 w sprawie przedłuŜeni umowy dzierŜawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m²  
połoŜonej przy ul.21 Listopada w Czeladzi. 

    30 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 12,4 
m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

    31 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 2/2 k. m. 21 o pow. 44 m²  
połoŜonej przy Placu Konstytucji 3 Maja w Czeladzi. 

    32 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek nr 37 i nr 38 k. m. 57 o łącznej 
pow. 250 m²  połoŜonych przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi. 

    33 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
114 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.  

    34 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
115 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    35 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy – posadowienia nośnika reklamowego na 
działce nr 10 k. m.10, połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

    36 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m.24 o pow. 
364 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    37 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/286 k. m. 24 o pow. 
53 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    38 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
99 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 



    39 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
193 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    40 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow.124 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    41 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
115 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    42 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
106 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    43 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
93 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    44  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
117 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    45 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
96 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    46 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki 163/268 k. m. 24 o pow. 74 
m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    47 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
109 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    48 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
134 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

    49 w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 
67 m ² połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

D o t y c z ą c e  n a j m u  n i e r u c h o m o ś c i  

  5 0  w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul.17 Lipca 18 w Czeladzi z dotychczasowym 
najemcą na czas oznaczony 3 lata. 

D o t y c z ą c e  s p r z e d a Ŝ y  n i e r u c h o m o ś c i  

  5 1  w sprawie sprzedaŜy działek nr 71/2 k. m 54 o pow. 265 m² oraz nr 71/5 k. m. 54 o 
pow. 52 m² połoŜonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi. 

Dotyczące zamiany działek 

  52 w sprawie zamiany działek nr 147/11 i 147/12 k. m. 13 o pow. łącznej 1333 m² 
połoŜonych przy ul. Kombatantów stanowiących własność Gminy Czeladź na działki 
nr 11 k. m. 27 i 45 k. m. 24 o pow. łącznej 1529 m² połoŜone w pobliŜu ul. 
Mysłowickiej stanowiące własność osób fizycznych 

 

7. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski) 

7.1. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA,      

wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej)  

7.2. Skarga na uchwałę Rady Miejskiej Czeladzi nr LXVI/1138/2010 z dnia 25 marca 

2010r  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Czeladź – 

„Rojce”. 7.2 List otwarty Mieszkańców ul. Staszica do Radnych Rady Miejskiej w  



Czeladzi  

7.3 rozpatrzenie wezwania Pani Barbary Konopka do usunięcia naruszenia prawa. 

7.4 przyjęcia wniosków pokontrolnych i skierowania ich do wykonania.  

 

  8. Sprawy bieŜące – do wiadomości Rady  

(korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, dodatkowe informacje i zapowiedzi, 

korespondencja adresowana do i od przewodniczącego Rady Miejskiej)  

 

  9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe następujący porządek został przyjęty. 

 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 

informacja między sesyjna 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Radny Andrzej Mentel 
3. Radny Ireneusz Gawroński 
4. Radna Renata Malinowska 
5. Dyr. ZBK Lena Wardenga 
6. Dyr. MZGK Robert Szczupider 
7. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
8. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
9. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej Zofia Gajdzik 
10. Skarbnik Urszula Polak- Wałek 

 
 
dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

 
ppkt.5.1 

 

Propozycja BudŜetu na 2012 rok i WPF  

 

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek 
 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 



2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
 

dot. pkt. 6 – porządku obrad sesji 

ppkt.1 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011 rok. 
 
Głosowanie 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  

 

ppkt.2 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011 – 2020. 
 

Głosowanie 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/243/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 27 października 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 2012 rok. 
 

Głosowanie 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/242/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 27 października 2011 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 2012. 
 
Głosowanie 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
 



 
ppkt.5 

 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na rok 2012. 
 
Głosowanie 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
 
ppkt.6 

 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 
miasta Czeladź na 2012 rok. 
 
Głosowanie 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
ppkt.7 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i 
podatek rolny, deklaracji na podatek od nieruchomości oraz deklaracji na podatek rolny 
obowiązujących na terenie miasta Czeladź. 
 
Głosowanie 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
ppkt.8 

 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IV/24/2010 z dnia 29 grudnia 2010 roku w 
sprawie zaciągnięcia kredytu. 
 
Głosowanie 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
 

 



Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 10 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 

ppkt.9 

 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Czeladź z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2012” 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Andrzej Mentel 
2. Radny Ireneusz Gawroński Składam wniosek, aby w pozycji 4: pomoc rodzinom i 

osobom w trudnej sytuacji Ŝyciowej oraz wyrównywanie szans tych rodzin i osób 
podnieść kwotę z 230 000 na 300 000 zł. 

3. Radna Renata Malinowska 
4. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
5. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
6. Radny Marian Kita 
7. Burmistrz Teresa Kosmala 
8. Radny Wiesław Konderak 
9. Radny Dominik Penar 
10. Radna Teresa Kocot 
11. Radca Prawny Borys Budka 
 

Głosowanie za wnioskiem radnego Ireneusza Gawrońskiego 
 
głosów za 10 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 6 
 
Głosowanie imienne uchwały  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 

 
ppkt.10 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2012. 
 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: komisja pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt. 
 
 



Głosowanie imienne  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.11 

 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
Miasta Czeladź na lata 2012- 2016. 
 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.12 

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w 
Katowicach gminy Lędziny oraz zmiany statutu związku 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.13 

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w 
Katowicach gminy Pilchowice oraz zmiany statutu związku. 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 

ppkt14 

 
Projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokość stawek 
procentowych od opłat za przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości. 
 



Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Władysław Oczkowicz: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Andrzej Mentel 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radny Kamil Kowalik 
4. Radca Prany Borys Budka 
5. Radny Janusz Gątkiewicz 

 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.15 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 164/1 k.m.4 o 
pow. 100 m² połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Janusz Gątkiewicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.16 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 112 k. m. 56 o pow. 
408 m²  połoŜonej przy ul. Robotniczej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.17 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o 
pow. 55 m²  połoŜonej przy ul. śytniej w Czeladzi. 



 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
 
ppkt.18 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o 
pow. 55 m²  połoŜonej przy ul. śytniej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.19 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108 k. m. 7 o 
pow. 21m²  połoŜonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.20 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy – posadowienia nośnika 
reklamowego na działce nr 174/5 k. m. 13, połoŜonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.21 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜeni umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 15,4 m² połoŜonej przy ul.21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 



głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.22 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k.m.41 o 
pow. 15,8 m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.23 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 19,6 m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.24 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 24,4 m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.25 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 15,9 m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.26 

 



Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 127 m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.27 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 71m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 

ppkt.28 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 176 m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.29 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 196 m²  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.30 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜeni umowy dzierŜawy części działki nr 2/121 k. m. 11 o 
pow. 16,5 m²  połoŜonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 



głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.31 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 8 k. m. 58 o 
pow. 434 m²  połoŜonej przy ul. Prusa w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.32 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108 k. m. 7 o 
pow. 16 m²  połoŜonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.33 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜeni umowy dzierŜawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o 
pow. 18 m²  połoŜonej przy ul.21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.34 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 12,4 m²  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.35 

 



Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 2/2 k. m. 21 o 
pow. 44 m²  połoŜonej przy Placu Konstytucji 3 Maja w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0  
 
ppkt.36 

 
Projekt uchwały w w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek nr 37 i nr 38 k. m. 57 o 
łącznej pow. 250 m²  połoŜonych przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.37 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 114 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.38 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 115 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.39 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy – posadowienia nośnika 
reklamowego na działce nr 10 k. m.10, połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 
 
 
Głosowanie  



 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.40 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m.24 
o pow. 364 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.41 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/286 k. m. 24 
o pow. 53 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.42 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 99 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.43 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 193 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 



 
ppkt.44 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow.124 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.45 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 115 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.46 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 106 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.47 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 93 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.48 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 117 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 



 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.49 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 96 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.50 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki 163/268 k. m. 24 o 
pow. 74 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.51 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 109 m²  połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 

ppkt.52 

 
w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 134 m²  
połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 



 
ppkt.53 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k. m. 24 
o pow. 67 m ² połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
ppkt.54 

 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul.17 Lipca 18 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na 
czas oznaczony 3 lata. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.55 

 
Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działek nr 71/2 k. m 54 o pow. 265 m² oraz nr 71/5 k. 
m. 54 o pow. 52 m² połoŜonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.56 

 
Projekt uchwały w sprawie zamiany działek nr 147/11 i 147/12 k. m. 13 o pow. łącznej 1333 
m² połoŜonych przy ul. Kombatantów stanowiących własność Gminy Czeladź na działki nr 
11 k. m. 27 i 45 k. m. 24 o pow. łącznej 1529 m² połoŜone w pobliŜu ul. Mysłowickiej 
stanowiące własność osób fizycznych 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 2 
głosów przeciw 10 
głosów wstrzymujących się 4 
 
uchwała nie przeszła  

 



 

dot. pkt. 7 – porządku obrad sesji 

 

Radny Dominik Penar: Proszę o szczegółowe przygotowanie szczegółowego planu działań 
kulturalnych oraz promocyjnych planowanych przez Wydział Urzędu Miasta oraz jednostki 
budŜetowe na rok 2012. Proszę o wskazanie niezbędnych środków finansowych 
zaplanowanych na realizację poszczególnych zadań. Brak informacji na temat zadań 
związanych z wykorzystania środków finansowych przyznawanych przez Urząd Miasta na 
rok 2011 na upowszechnianie kultury fizycznej i sportu. Proszę o udzielnie informacji na 
temat wykorzystania środków przez kluby sportowe, którym przyznano dotacje na rok 2011  
z wyszczególnieniem realizacji zaplanowanych działań w roku 2011, proszę o dostarczenie 
materiałów przed kolejną Sesją Rady Miejskiej. Brak informacji na stronie internetowej 
o osobie odpowiedzialnej za działania stowarzyszeń w Mieście. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Dominik Penar 

 

Radna Teresa Kocot: Chciałabym uzyskać informacje za okres czteroletni działalności 
programu bez ograniczeń, ze szczególnym uwzględnieniem dzieci. Czy zawierane są umowy 
zlecenia z pracownikami samorządowymi w Urzędzie Miasta i w innych jednostkach 
budŜetowych dla realizacji programów unijnych i kto w czasie kiedy pracownicy Urzędu są 
zaangaŜowani w Program bez ograniczeń, kto w tym czasie wykonuje ich obowiązki.. Jaki 
będzie roczny koszt utrzymania wyremontowanej części Kopalni Saturn? 
 
Radny Wiesław Konderak: Bardzo zły stan okien na stołówce w Ŝłobku. Plac obok kościoła 
przejęty przez gminę od spółdzielni mieszkaniowej częściowo zalesiony, częściowo 
przeznaczony do rekultywacji, wymaga to podejścia kompleksowego. Mieszkańcy byliby 
usatysfakcjonowani jeŜeli by zorganizować tam jakieś zajęcia sportowe. 
 
Radny Sylwester Iwanowski: W Galerii Elektrownia ma znajdować się telecentrum i ma być 
ono kosztem części rozdzielni, Cały ten budynek ma wartość historyczną i nie powinno  
się tego robić być to kosztem tych urządzeń, ma on wartość historyczna w skali europejskiej. 
 
Radny Władysław Oczkowicz: „Z dniem 1 stycznia 2012 roku zmieniają się dwie ustawy, 
ustawa dot. utrzymania czystości i porządku gminy i druga ustawa dot. odpadów 
komunalnych, które będą znaczne w sensie oddziaływania na mieszkańców pod kontem cen 
składowania przyszłych odpadów. Generalnie te zmiany wejdą w połowie roku 2013, ale 
pewne czynności, które powinniśmy podjąć początkiem tego roku 2012 będą miały wpływ na 
to, co się stanie później. Prosiłbym o przedstawienie informacji o przygotowaniach do tych 
czynności, na jakim etapie jesteśmy. Czy były jakieś rozmowy ustalenia ze Starostą Powiatu 
w zakresie infrastruktury technicznej na rok 2012, czyli ewentualne zadania zaplanowane do 
realizacji, przebudowy dróg i innych urządzeń, w szczególności interesuje mnie ul. 
Grodziecka i ul. Reymonta. Rondo,  o którym mówimy juŜ od 2009 roku, a nie umiemy tego 
zacząć, czy były jakieś ustalenia i czego ewentualnie dotyczą. „Targowisko na ul. 
Grodzieckiej, sugerowaliście Państwo, aby nie wszczynać dyskusji i zadań które są 
proponowane na 2012 rok, ale między innymi w tej propozycji jest wykonani,e kolejnej 
dokumentacji na przebudowę targowiska miejskiego przy ul. Grodzieckiej. Na projekty na 



targowisko wydaliśmy juŜ dość znaczne kwoty ostatnie kwoty, które wydaliśmy to około 
125.000 na modernizację i przebudowę targowiska istniejącego pomijam koszty, które były 
poniesione na koncepcje, związaną z nowa lokalizacją. Prosiłbym dokładnie, czego dotyczyć 
ma ten projekt za te 100 000 zł, które planujemy wykonać w roku 2012. Ostatnia sprawa 
dotyczy ul. Staropogońskiej, pismo od Wojewody w kwestii ponownego odwołania do 
Wojewody w sprawie odwołania pozwolenia na budowę ul. Staropogońskiej wpłynęło do 
Pani Burmistrz i było datowane na 26.10.2011, prosiłbym o udostępnienie i załączenie kopi 
pisma od Wojewody, oraz kopię pisma- stanowiska Pani Burmistrz skierowanego w 
odpowiedzi do Wojewody”. 

   

Radna Zofia Bazańska: Sprawa zjazdu przy terenie Biedronki na Piaskach, czy ten zjazd 
będzie z Biedronki na ul. Nowopogońskiej czy z ul. Nowopogońską do Biedronki. 
Chciałabym więcej na ten temat. 
 
Radna Renata Malinowska: Proponuję, aby sprawa firmy Jantar zajęła się Komisja 
Rewizyjna. Aby to znalazło się w planie pracy komisji. 
 
Radna Marian Kita: Jak wygląda sytuacja w sprawie stacji przekaźnikowej przy ul. Borowej 
nr 1, ludzie przychodzili do mnie i mówili, Ŝe nie chcą tej stacji. Jak moŜna rozwiązać umowę 
z ta firmą, która zajmuje się rozklejaniem plakatów i ogłoszeń. 
 
Radny Ireneusz Gawroński: Firma Rem- Gaz przy ul. Sikorskiego plac przed firmą zajęty 
samochodami cięŜarowymi pracownicy, którzy przyjeŜdŜają parkują swoje samochody 
osobowe w skrajni jezdni ul. Sikorskiego. Nie ma Ŝadnego widoku wyjeŜdŜając z ul. 
Mickiewicza w lewo na ul. Kościuszki i ul. 3 Kwietnia. Dobrze by było, aby straŜ miejska się 
temu przyjrzała. Wyremontowany mur oporowy, po którym swego czasu funkcjonowała kolej 
wąskotorowa z Szybu Julian na sortownię Kopalni Czeladź. Postawił ktoś tam garaŜ blaszak i 
wepchnął  go pod sam mur oporowy, psuje to cały wygląd tego muru, proszę o sprawdzenie 
czy właściciel tego muru, mógł umieścić garaŜ w tym miejscu. Bardzo duŜo dziur na ul. 
Krakowskiej Dolnej i Górnej. W ul. Mickiewicza przy zjeździe z ul. Poniatowskiego vis a vis 
salonu fryzjerskiego zrobiło się zapadlisko w jezdni. Na ul. Poniatowskiego za 
skrzyŜowaniem z ul. Wojciechowskiego w kierunku południowym zapadnięcie studzienki 
kanalizacyjnej na środku ulicy. Proszę o przygotowanie zestawienia dokumentacji projektów, 
które nie znalazły do tej pory miejsca w inwestycjach. Proszę o zestawienie rzeczowo 
finansowe funkcjonowania programu odpracowywania zaległości czynszowych od momentu 
uruchomienia tego programu do końca listopada.” 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko: Proszę o uaktualnianie danych na stronie 
internetowej Urzędu Miasta. Mieszkańcy zgłaszają, Ŝe oświetlenie ulic o godzinie 6.30 jest 
wyłączane na przystanku ul. Nowopogońskiej na wysokości szkoły nr 7 i jest ciemno. 
Stwarza to zagroŜenie, dla pieszych. Proszę o zamieszczenie informacji o spotkaniach Klubu 
Platformy Obywatelskiej z mieszkańcami na stronie internetowej. Pan Guzak pyta jakie  
kwoty są przeznaczone na współprace z miastami partnerskimi. Czy w porządku obrad musi 
znajdować się punkt dot. zapytań mieszkańców? Dlaczego radni podjęli taką uchwałę w 
sprawie kina? 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 10 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie 



 
Burmistrz Teresa Kosmala: Wymiana okien w przedszkolu, zajmiemy się wykonaniem 
najpierw napraw koniecznych, cały ten budynek wymaga remontu. Przeanalizujemy to 
jeszcze, bo są tam jeszcze inne sprawy do zrobienia. Sprawa zagospodarowania tego placu nie 
mamy za duŜo środków i dlatego niewiele tam moŜna zrobić, zobaczymy, co się da tam 
zrobić. Kwestia Galerii Elektrownia i Telecentrum rozeznam ten temat. Niestety wydział 
Rozwoju i InŜynierii Miejskiej kadrowo i merytorycznie nie jest jeszcze przygotowany do 
prowadzenia całości spraw związanych z przygotowaniem całości uchwał dla rady z analizą 
sytuacji do rozmowy równieŜ z firmami, które zajmują się pozyskiwaniem i utylizacją 
odpadów. Pracownicy są juŜ z ustawą zapoznani, ustaliliśmy, Ŝe do tego celu pozyskany 
będzie osobny pracownik. Zgłosiło się juŜ 10 podmiotów, które chcą świadczyć te usługi. 
Sprawa dotycząca inwestycji, nie było Ŝadnych uzgodnień ze Starostwem Powiatowym. 
Finansowanie Targowiska temat był poruszony na Komisji Społecznej, byli przedstawiciele 
kupców zdawaliśmy relacje, bo komisja społeczna od paru lat interesuje się tym tematem. 
Jest porozumienie co do tego, Ŝe jeŜeli będzie to moŜliwe to będziemy budować targowisko  
na starym miejscu przy ul. Grodzieckiej według projektu, który posiada pozwolenie na 
budowę. Obiekt był by realizowany na podstawie kredytu z Programu Jesica. Decyzja w 
sprawie budowy ul. Staropogońskiej, do wszystkich spraw związanych z wydaniem tej 
decyzji upowaŜniłam projektanta, który zgodnie z warunkami przetargu miał uzyskać 
pozwolenie na budowę. Dostałam pismo od wojewody, który pytał mnie o ciepłociąg. Nie 
wiem, dlaczego Pan Wojewoda pytał mnie o ciepłociąg, jak zajmuje się realizacją decyzji 
dotyczącej drogi i ma przedstawiciela gminy powinien wypytać mojego przedstawiciela 
mojego pełnomocnika on działa w moim imieniu w pełnym zakresie. Napisze, jakie jest moje 
stanowisko, co do tego postępowania prowadzonego przez wojewodę. W październiku została 
przeprowadzona kontrola w Urzędzie Miejskim dotycząca udostępniania informacji 
publicznej, kontrola stwierdziła wiele nieprawidłowości, są zalecenia pokontrolne protokół 
zostanie podpisany w przyszłym tygodniu. Oświetlenie ul. Nowopogońskiej zgłosimy to. 
Informacja radnych o dyŜurach na stronie internetowej proszę dostarczyć ten dokument. 
Koszty współpracy z miastami partnerskimi w tym roku to koło 90.000 zł w roku 2010 około 
150. 000 zł. Wysokość diet radnych, kwota bazowa to 1700 zł jest to mniej o100 zł niŜ w 
ubiegłym roku. Sprawa Biedronki we wrześniu 2010 roku rada przyjęła uchwałę o zamianie 
gruntów pomiędzy ul. Nowopogońską a ul. Trznadla na Piaskach, ta zamiana miała polegać 
na tym, Ŝe 180 m kwadratowych części od strony ul. Nowopogońskiej naleŜącej do Miasta  
miała być zamieniona na 400 m prawa uŜytkowania wieczystego. Rada się wtedy na to 
zgodziła, była do tej uchwały dołączona zgoda policji, opinia Powiatowego Zarządu Dróg 
była na to zgoda i dokładnie w tej uchwale jest napisane Ŝe, na drogę dojazdową do parkingu 
ta uchwał jest prawomocna. Dokładnej odpowiedzi udzielę na piśmie. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Radna Zofia Bazańska: Byłam na szkoleniu w tej sprawie podzieliłam się materiałem ze 
szkolenia z Panem Radnym Oczkowiczem i przekazałam takŜe do Wydziału Rozwoju Miasta. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 



1. Radna Zofia Bazańska 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radny Marian Kita 
4. Radca Prawny Borys Budka 

 
ppkt.7.1 

 

Projekt uchwały w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej Czeladzi nr LXVI/1138/2010  
z dnia 25 marca 2010r  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Czeladź – „Rojce”. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko: W materiałach znajduje się pismo 
dotyczące skargi, przygotowane przez kancelarię adwokacką. Jest równieŜ pismo Pani 
Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofii Gajdzik, załączona jest dodatkowo odpowiedź do 
tego pisma, ale nie jest podpisana ani przez Panią Burmistrz, ani przez Panią Kierownik, jest 
tylko podpis Pana Radcy Prawnego. Myślę, Ŝe Pan Radca uchwałę tę zaparafował, pod 
względem prawnym, natomiast potrzebny byłby tu podpis Pani Burmistrz. 

Burmistrz Teresa Kosmala: Odpowiedź, Wydziału Rozwoju parafowaną przez Panią 
Gajdzik, bo teŜ, tej parafki nie rozeznałam, ta odpowiedź poszła, przez Wydział 
Organizacyjny prosto do Pani Przewodniczącej. Nie była u mnie w podpisie, teŜ jestem 
zdziwiona, Ŝe tam się nikt nie podpisał. Od razu mówię, Ŝe ja mam inne stanowisko, Pani 
Kierownik Gajdzik ma upowaŜnienie do podpisywania tego rodzaju opinii decyzji, jestem 
zdziwiona, Ŝe się nie podpisała. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko: Projekt jest sporządzony za nie 
uwzględnieniem skargi i przekazaniem skargi wraz z odpowiedzią i dokumentacją 
planistyczną Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu z siedzibą w Gliwicach. § 2 
Wykonie uchwały powierza się, powinno tu być napisane Burmistrzowi Miasta a nie 
przewodniczącemu Rady Miasta. Proszę w uchwale nanieść sobie poprawkę. Czy ktoś z 
Państwa ma jakieś pytania, wnioski do tego projektu uchwały? 

Radny Władysław Oczkowicz: Bardzo krótko dyskutowaliśmy na temat tego projektu 
skargi. Uzasadnienie przygotowane przez Pana Radcę Prawnego jest bardzo prawidłowe, 
myślę, Ŝe najlepszym rozwiązaniem jest zrobić tak jak jest to w projekcie tej uchwały. 

Radna Zofia Bazańska: Rozumiem, Ŝe będzie to za pośrednictwem Pani Przewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko: Nie, uchwałę powierza się do wykonania 
Burmistrzowi Miasta, dlatego prosiłam o poprawienie tego sobie w projekcie uchwały. 

Radca Prawny Borys Budka: Na szczęście nie ma tam załącznika jako odpowiedzi to, co 
Państwo otrzymaliście to jest projekt odpowiedzi. Absolutnie jest to dobrze sformułowane 
tylko Pani Przewodnicząca wyłapała to, słusznie to jest nasz błąd Radców Prawnych, 
wszelkie uchwały oprócz takich wewnętrznych rady wykonuje wójt, burmistrz, prezydent. W 
związku z czym, tak naprawdę ta uchwała polega na tym, Ŝe Państwo przekazujecie tą skargę, 
natomiast odpowiedź na skargę opracowuje Pani Burmistrz. Bądź najczęściej robi to Radca 
Prawny i dołącza do tego pełnomocnictwo. Rolą rady jest tutaj przekazanie skargi, słusznie 
Pani Przewodnicząca zauwaŜyła i wyłapała ten błąd, Ŝe przewodniczący nie moŜe 
podpisywać pism do sądów. Tak naprawdę organem jest gmina, gmina jest stroną 



postępowania, a w imieniu gminy działa wójt, burmistrz, prezydent. Bardzo dobrze, Ŝe został 
tutaj dołączono projekt, bo Państwo moŜecie widzieć linię, jaką my będziemy reprezentować, 
a sąd rozstrzygnie,  kto ma rację. 

 
 

Głosowanie imienne 

 

głosów za 14  

głosów przeciw 

głosów wstrzymujących  

 

ppkt.7.2 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje odpowiedź dla Pani Barbary Konopka. 
 
Projekt uchwał w sprawie rozpatrzenie wezwania Pani Barbary Konopka do usunięcia 
naruszenia prawa. 
 
Głosowanie imienne za odmową uwzględnienia wezwania 

 

głosów za 11 

głosów przeciw 4 

głosów wstrzymujących 15 

 
ppkt.7.3 

 

List otwarty Mieszkańców ul. Staszica do Radnych Rady Miejskiej w Czeladzi z podjęciem 
uchwały dot. ponownego rozpatrzenia skargi mieszkańców ul. Staszica w Czeladzi na 
Burmistrza Miasta. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo mieszkańców z ul. Staszica. 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Radny Władysław Oczkowicz 
4. Burmistrz Teresa Kosmala 
5. Radca Prawny Borys Budka 
6. Radny Ireneusz Gawroński 
7. Radny Andrzej Mentel 
8. Radny Mirosław Kędzierski 
9. Radny Janusz Gątkiewicz 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 10 minut przerwy. 



Wznawiam obrady po przerwie. 

Głosowanie imienne za odmową uwzględnienia wezwania 

 

głosów za 12 

głosów przeciw 3 

głosów wstrzymujących 15 

 

ppkt.7.4 

. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych i skierowania ich do 
wykonania. 
 
Radny Sylwester Iwanowski: Odczytuje wnioski pokontrolne Komisji Rewizyjnej 
 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 14 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
  
dot. pkt. 8 – porządku obrad sesji 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Proszę o przegłosowanie kwestii moŜliwości nagrań audio video sesji rady miejskiej. 

Głosowanie 
 
głosów za oczywista większość radnych 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo mieszkańców ul. Kościuszki. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
4. Radna Zofia Bazańska 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Pana Mariusza Kozłowskiego w sprawie nawiązania do pisma z 26 września 
2011 roku. 
 



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko: 
Odczytuje pismo dot. nawiązania do korespondencji w sprawie budowy ronda na 
skrzyŜowaniu dróg Powiatowych ul. Dehnelów, Reymonta, Katowicka. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Członek Zarządu Powiatu Będzińskiego Mariusz Kozłowski. 
4. Radny Janusz Gątkiewicz  
5. Radny Ireneusz Gawroński 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Państwa Janusza i Haliny Pierzchała dot. ponownego rozpatrzenia wniosku 
o sprzedaŜ lub dzierŜawę działki nr 156/18 k.m 28 przy ul. Puławskiego w Czeladzi. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Państwa Janusza i Haliny Pierzchała dot. pisma w sprawie wezwania do 
wydania działki. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Pani Moniki Wesołowskiej w sprawie remontu dachu Ŝłobka. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Andrzej Mentel 
2. Radny Marek Rajca 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Pani Jolanty Miter dot. budowy i remontu placu zabawa. 
 
 

dot. pkt. 9 – porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Zamykam posiedzenie sesji Rady Miejskiej w Czeladzi. 
 
 
 
Protokołował                 Przewodnicząca 
Krystian Załęczny        Rady Miejskiej w Czeladzi 
          Jolanta Moćko 


